
 

 

 

 

Αθήνα, 19 Απριλίου 2021 

Επίκαιρη Ερώτηση 

Προς τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

 

Θέμα: «Χρηματοδότηση του έργου “Παράκαμψη Χαλκίδας”» 

 

Ο Πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης στις 10/08/2020, στα πλαίσια της επίσκεψής του 

στις πληγείσες περιοχές της κεντρικής Εύβοιας μετά τις καταστροφικές πλημμύρες, 

προανήγγειλε μεταξύ άλλων αυτοπροσώπως την άμεση προκήρυξη της παράκαμψης της 

Χαλκίδας τον Σεπτέμβριο του 2020. Την επόμενη ημέρα, εσείς ως αρμόδιος Υπουργός 

επαναλάβατε σε δηλώσεις σας από την Εύβοια την κυβερνητική δέσμευση για άμεση 

υλοποίηση έργων ύψους 240 εκ. ευρώ, μεταξύ των οποίων και το εν λόγω έργο οδοποιίας. 

Ο Σεπτέμβριος του 2020 παρήλθε άπρακτος, καθώς οι δια στόματος και του 

Πρωθυπουργού υποσχέσεις για άμεση υλοποίηση έργων υποδομής δόθηκαν εξ όσων 

φαίνεται στα πλαίσια της προσπάθειας της κυβέρνησης να διαχειριστεί επικοινωνιακά μια 

τραγωδία που άφησε πίσω της, για μία ακόμα φορά στην Εύβοια, οκτώ νεκρούς. 

Δημοσίευμα της εφημερίδας “Καθημερινή” στις 19/12/2020 -και ελλείψει επίσημης 

κυβερνητικής ενημέρωσης- ενέτασσε την “Παράκαμψη Χαλκίδας” στην τελική κυβερνητική 

λίστα για χρηματοδότηση από το Ταμείο Ανάκαμψης. Ωστόσο, από το Εθνικό Σχέδιο 

Ανάκαμψης & Ανθεκτικότητας που η κυβέρνηση εδέησε να δημοσιοποιήσει μόλις προ 

ολίγων ημερών, με εξάμηνη καθυστέρηση και χωρίς καμία διαβούλευση με τις ελληνικές 

πολιτικές δυνάμεις και τους εγχώριους φορείς, απουσιάζει το εν θέματι έργο. 

Επειδή:  

- Η “Παράκαμψη Χαλκίδας” αποτελεί ένα απολύτως ώριμο και έτοιμο προς δημοπράτηση 

έργο υποδομής, η υλοποίηση του οποίου θα βελτιώσει σημαντικά, αφενός και κυριότερα 

την οδική ασφάλεια και αφετέρου την ποιότητα ζωής των κατοίκων της Εύβοιας. 

- Οι πολίτες της Εύβοιας έχουν πλέον κουραστεί ακούγοντας για μια ακόμα φορά 

κυβερνητικές δεσμεύσεις για το συγκεκριμένο έργο που ξεκίνησαν με χρονικό ορίζοντα 

υλοποίησης τον ένα μήνα και έκτοτε διαρκώς παραπέμπονται στις καλένδες.   

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Για ποιον λόγο δεν εντάσσεται το έργο της παράκαμψης Χαλκίδας στην 

κυβερνητική πρόταση για χρηματοδότηση από το Ταμείο Ανάκαμψης, τη στιγμή 

που αντίστοιχα οδικά έργα υποδομής σε άλλες περιοχές της χώρας 

συμπεριλαμβάνονται κανονικά;  

2. Ποιες πρωτοβουλίες προτίθεται να αναλάβει προκειμένου να ενταχθεί άμεσα σε 

πρόγραμμα χρηματοδότησης το έργο της παράκαμψης Χαλκίδας και να 

επισπευστεί επιτέλους η δημοπράτησή του; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 
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